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Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2023-12-05 
 
Närvarande:  Anja Lysén, ordförande 

Hasse Hermansson, kassör 

Marianne Sundkvist, sekreterare 

Henrik Roolf, ledamot 

Fredrik Holmquist, ledamot 

Diana Borg, ”praktikant” 

1. Mötets öppnande 

Anja förklarade mötet, som hålls fysiskt på Södra vägen, för öppnat. 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes.  

3. Genomgång av föregående styrelseprotokoll 

 Föregående styrelseprotokoll godkändes. 

4. Ekonomisk genomgång 

Hasse gick igenom resultat- och balansrapporterna. Priser och domarersättningar är 

utbetalda. Kostnader för ungdomsverksamheten tillkommer. 

5. Rapport från kommittéerna  

a) Tävlingsansvarig – Hasse och Fredrik 

Vi godkände ett par sanktioner och Hasse och Fredrik kollar upp ytterligare ett par 

sanktioner som kommit in.  

b) Ungdomsansvarig – Anja 

På måndag ska arbetsgruppen i ”De fyras gäng” ha ett möte inför ungdomsträffen i 

januari.  

c) Funktionsvariationsansvarig – Marianne  

Inget att rapportera.  

d) Domaransvarig – Henrik t.f. 

Vi behöver leta domare till förbundsserierna. Henrik och Marianne uppdaterar 

domarlistan och Henrik skickar ut denna.  

e) Jämställdhetsansvarig – Marianne 

Inget att rapportera.  

f) Marknadsföringsansvarig – Fredrik 

Fredrik lägger ut en notis om kommande informationsmöten om utbildningar.    

g) Utbildningsansvarig – Henrik 

Inget att rapportera.  

6. Seriespel/DM 

Fredrik och Hasse tittar på upplägg för lag-DM. 
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7. ”De fyras gäng” 

Inget att rapportera.  

8. Inkomna synpunkter 

Inga inkomna synpunkter. 

9.  Förtjänsttecken  

Vi har fått in en ansökan om förtjänsttecken som styrelsen godkänner. 

10.  Övriga frågor 

Vi har fått information om att en tvåstegsautentisering kommer att krävas för att logga in. 

Hasse hör med Björn på RF-SISU om vi kan lösa det på ett smidigt sätt. 

11. Nästa möte 

Nästa möte tisdagen den 9 januari kl. 18.00, via Teams. 

12. Mötets avslutande 

Anja förklarade mötet avslutat varpå närvarande styrelsemedlemmar, där även vår 

”praktikant” var inbjuden, hade en gemensam avslutningsmiddag på en närliggande 

restaurang.  

 

Vid protokollet:   Justeras: 

Marianne Sundkvist   Anja Lysén 
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